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Dinh Ba 10 years at MFW!
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Dinh Ba sure put it out there to celebrate his 10 years at yesterday’s show for Montreal
Fashion Week. | actually wear a lot a lot of Dinh Ba’s designs so it was really exciting for me
to see what would be coming up next spring and summer. A few of the shimmery metal
fabrics from past collections that | love are resurfacing, with beautiful new bold fabricsin
pink, orange, red, blue, turquoise, and purple. Say hello to structured, colourful, and flirty
dresses, long, hooded dresses with flowy trains, superimposed sheers and chiffons, and bold
black and whites. His sexy menswear collection includes cool tanks, boldly coloured tees,
asymmetrically zippered hoodies, and large collared sweaters. All in all a beautiful, colourful,
and inspiring show. BRAVO!
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Dinh Ba nous en a mis pleins les yeux pour célébrer ses 10 ans a la Semaine de la Mode de
Montréal. Comme je porte beaucoup de créations Dinh Ba, c’était trés excitant de voir ce qui
allait sortir le printemps prochain. Quelques tissus métalliques exquis de collections
antérieurs ont refait surface, avec des nouvelles teintes de rose, orange, rouge, bleu,
turquoise, et mauve. Dites bonjour a des robes structurés, colorés, et coquettes, des robes
longues et fluides a capuchon, des chiffons superposés, et des noirs et blancs audacieux. Sa
collection pour hommes se composait de débardeurs sexys, des hauts a tissus colorés, et des
chandails a fermeture éclaire asymmeétrique ou a grand col. Un trés beau spectacle, BRAVO !
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